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ZAPISNIK 

 

Sestanka predsednikov in poveljnikov PGD in PIGD Občine Slovenska Bistrica s 

sodelavcem za zaščito in reševanje in županjo Občine Slovenska Bistrica v zvezi z 

izvajanjem javne gasilske službe, ki je potekal 16. Decembra 2009 ob 17.00 uri v sejni 

sobi Občine Slovenska Bistrica 

 

Prisotni: 

Irena Majcen, Danilo Podlesnik, Robert Grum, Milan Smrekar, Vlado Berdnik, Andrej 

Naveršnik, Arnold Resman, Stanislav Vinter, Milan Skrbiš, Branko Aksentijevič, Franc Ačko, 

David Kaljun, Srečko Jelen, Franci Stopar, Ivan Gracej, Peter Podvršnik, Anton Tramšek, 

Boštjan Plajh, Boris Ramšak, Matjaž Leskovar, Boštjan Vehovar, Franc Pahič in Alojz 

Kocijančič. 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Poročilo o financiranju požarnega varstva v letu 2009 

2. Opravljanje javne gasilske službe v Občini Slovenska Bistrica v letu 2010 

3. Razno 

 

  Županja Občine Slovenska Bistrica g. Irena Majcen pozdravi vse prisotne. Z opravljanjem 

javne gasilske službe v Občini Slovenska Bistrica je zelo zadovoljna, saj so bile vse naloge na 

področju zaščite in reševanja strokovno in korektno opravljene. Posebej izpostavi intervencijo 

na perutninski farmi v Farovcu, katera je bila ena večjih in nevarnejših v tem letu. Na Občini 

Slovenska Bistrica se zavedajo kako pomembno nalogo na področju zaščite in reševanja 

opravljajo gasilci, zato se bo zelo trudila, da ob sprejemanju občinskega proračuna kljub zelo 

težkim časom in zmanjšanim ter časovno zamaknjenim finančnim prilivom od države delo 

gasilske službe ne bo okrnjeno in se bomo lahko držali programa katerega smo si zastavili. V 

ponedeljek se bo na seji občinskega sveta obravnaval predlog občinskega proračuna za leto 

2010.  

   V nadaljevanju se zahvali vsem za opravljanje nalog na področju zaščite in reševanja v letu 

2009 z željo uspešnega izvajanja nalog tudi v prihodnje. Zelo si želi in upa, da se bo v 

prihodnjem letu lahko realizirala nabava poveljniškega vozila, kar je bilo že mišljeno v tem 

letu, vendar se zaradi znanih razlogov ni uresničila.  

 

  Sodelavec za zaščito in reševanje Občine Slovenska Bistrica g. Danilo Podlesnik prav tako 

pozdravi vse prisotne in se jim zahvali za uspešno opravljene naloge v letu 2009. Predlaga 

zgoraj navedeni dnevni red, na katerega nima nihče pripomb. 

 

AD 1 
  G. Podlesnik poda poročilo o financiranju požarnega varstva v Občini Slovenska Bistrica. 

Plan je bil v celoti realiziran za funkcionalno delovanje vseh PGD in GZ. Sredstva za 

investicije so dobila vsa PGD razen PGD Pragersko kar pa upa, da bo realizirano še v tem 

letu, v kolikor na pa takoj v začetku leta 2010. Znesek za zavarovanja za operativne gasilce bo 

še v letošnjem letu nakazan na GZ Slovenska Bistrica. Zelo velik finančni zalogaj je v letu 

2009 predstavljala prav gasilska olimpijada v Ostravi na češkem saj so zagotovili štartnino za 

vse štiri tekmovalne enote, zelo velik strošek pa je predstavljala refundacija osebnih 

dohodkov udeležencev olimpijade. Tudi intervencij je bilo zelo veliko tako, da je bilo to 

povezano zopet z refundacijami osebnih dohodkov. 

 

 



 2 

AD 2 
  G. Podlesnik predstavi financiranje javne gasilske službe v letu 2010. Sredstva se bodo 

povečala za indeks 105. Več sredstev bo za funkcionalno delovanje PGD, sredstva za 

delovanje GZ Slovenska Bistrica ostanejo na isti ravni, zmanjšala se bodo sredstva za skupne 

stroške zagotavljanja požarne varnosti,v planu pa je nova postavka za nabavo poveljniškega 

vozila. Planirano je, da gre polovica sredstev za nabavo vozila iz postavke požarnega varstva, 

druga polovica pa iz postavke zaščite, reševanja in preventive. Opomni še, da je to plan 

proračuna za leto 2010 kateri bo obravnavan 21. Decembra na seji občinskega sveta. Seveda 

upa in si močno želi, kakor tudi županja, da ga bodo svetniki Občine Slovenska Bistrica 

podprli. Predlog, da v razpravo. 

  V razpravi prisotni pozdravljajo pobudo, da bo pri nabavi vozila sodelovala tudi Občina 

Slovenska Bistrica s sredstvi, ki so namenjena za zaščito, reševanje in preventivo oziroma 

civilno zaščito. 

  O poveljniškem vozilu bo razpravljalo še občinsko poveljstvo. Lahko pa povemo, da za 

učinkovito posredovanje gasilcev v primeru večjih požarov in drugih nesreč vozilo nujno 

potrebujemo. To se je že letos pokazalo ob izlitju goriva iz cisterne na parkirišču podjetja 

Impol kakor tudi ob nedavnem požaru perutninske farme v Farovcu. Vozilo bo opremljeno s 

termo kamero za odkrivanje poškodovanih oseb v zadimljenih prostorih, poveljniškimi 

dihalnimi aparati, radijskimi postajami za medsebojno komunikacijo in razglasno postajo. V 

poveljniškem vozilu bodo tudi računalniki z bazami podatkov nevarnih snovi, opremi in 

sredstvih gasilskih društev ter ostalimi podatki kateri so potrebni vodji intervencije. 

 

AD 3 
G. Podlesnik razdeli in predstavi kopije polic zavarovanj vozil, opreme in gasilskih domov. 

Poudari, da so zavarovanja plod dogovarjanja izpred treh let na GZ. Police se naj pregledajo, 

dodatni predlogi pa se naj prenesejo občinskemu gasilskemu poveljstvu. Predlaga tudi, da 

obseg zavarovanj ne širimo preko 5 %, saj se določena zavarovanja kot je na primer stroje 

lom ali zavarovanje črpalk ne izplačajo, ker so premije za tovrstna zavarovanja previsoke. 

  Analiza požara na perutninski farmi v Farovcu je bila opravljena v PGD Laporje, udeležil se 

je tudi poveljnik GZ in obljubil, da bo opravil to analizo še na seji štaba operative GZ. 

  V formiranju je tudi novi medobčinski organ za zaščito in reševanje kateri povezuje Občine 

Slovensko Bistrico in Oplotnico. 

  Poveljnik OGP Slovenska Bistrica g. Pahič se tudi vsem zahvali za dobro delo v tem letu v 

upanju tako uspešnega sodelovanja tudi v prihodnje. Veseli se, da bo prišlo do nabave 

poveljniškega vozila katero bo s svojo opremo sigurno pripomoglo k večji učinkovitosti vseh 

enot v Občini Slovenska Bistrica. 

  Na koncu se g. Podlesnik vsem zahvali za prisotnost na sestanku. Vsem zaželi veliko 

uspehov, sreče in zadovoljstva v prihodnjem letu ter prijetne praznike. Predsednikom in 

poveljnikom razdeli darila in povabi vse, da ostanejo na pogostitvi. 

 

Sestanek je bil zaključen ob 18.30 uri. 

 

 

 

Zapisnik potrdil:                                                                                                 Zapisal: 

 

Danilo Podlesnik l.r.                                                                                          Alojz Kocijančič  

 

 

 


